
                                                                                                 

 
 
 
 
 

 
 

Αθήνα, 19 Απριλίου 2021 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Eθνικής Άμυνας 

 

Θέμα: «Ερωτήματα για τη σίτιση στο ΚΥΤ Καρά Τεπέ» 

Με τη σύμβαση υπ. αριθ. 1/2021 (ΑΔΑ: 61ΛΠ6-ΑΥΗ) για την παροχή υπηρεσιών σίτισης 

χρονικής διάρκειας 20 ημερών για τους πρόσφυγες και μετανάστες στο Κέντρο Υποδοχής 

και Ταυτοποίησης Καρά Τεπέ (Πεδίο Βολής «Μαυροβουνίου») στη Λέσβο, μεταξύ του 

υπουργείου Εθνικής Άμυνας (συγκεκριμένα της 98 ΑΔΤΕ) και της ένωσης εταιρειών 

ΑΝΟΣΤΡΟ ΑΞΕΕ και ΤΡΟΦΟ ΛΑΡΣΟΥ ΑΕ με έδρα τη Νεοκαισάρεια Ιωαννίνων, η 

τελευταία ανέλαβε τη σίτιση του Κέντρου με συνολικό αντίτιμο (περιλαμβανομένου ΦΠΑ) 

772.352, 20 ευρώ (ημερήσιο κόστος για 7.100 άτομα: 38,867,71 ευρώ). 

Σύμφωνα με καταγγελίες που δημοσιεύτηκαν στον ηλεκτρονικό τύπο, οι μερίδες φαγητού 

είναι λειψές, κακής ποιότητας, χαμηλής θρεπτικής αξίας και δεν ανταποκρίνονται στις 

προδιαγραφές που περιγράφονται στη σύμβαση. Πέραν τούτων, ερωτήματα γεννιούνται για 

τον Ανάδοχο που ανέλαβε τη σίτιση του ΚΥΤ, καθώς φαίνεται να στεγάζεται σε ακίνητο 

κατασχεμένο για χρέη σε τράπεζα, ΙΚΑ και την Εφορία, που ανήκει σε εταιρεία υπό 

εκκαθάριση από το 2001 και το οποίο ακίνητο εκμισθώνεται με προκλητικά χαμηλό ενοίκιο. 

Επιπλέον, ο Ανάδοχος φέρεται να έχει εταιρικό κεφάλαιο μόλις 25.000 ευρώ, ποσό που δεν 

ανταποκρίνεται στο κόστος επένδυσης που απαιτείται για τη σίτιση τέτοιου αριθμού 

ατόμων.  

Πώς είναι δυνατόν μια εταιρεία με τέτοιο προφίλ, που ανταποκρίνεται περισσότερο σε 

διοργανώσεις τοπικών συνεστιάσεων και εκδηλώσεων, να κερδίζει δημόσιο διαγωνισμό με 

αντίτιμο 700.000 ευρώ για μόλις 20 μέρες;  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Δεν είναι η πρώτη φορά που το θέμα της σίτισης των αιτούντων άσυλο στη Λέσβο 

απασχολεί την επικαιρότητα. Θυμίζουμε σχετικά την ερώτησή μας της 20ης Οκτωβρίου 2020 

προς τα Υπουργεία Μετανάστευσης και Ασύλου και Προστασίας του Πολίτη για τα 

ερωτήματα που προέκυπταν από τον πλασματικό αριθμό 4.000 σιτιζόμενων στο ΚΥΤ της 

Μόριας, που διαπιστώθηκε μετά την καταστροφή του καταυλισμού.  

Τα δυο ερωτώμενα Υπουργεία αρκέστηκαν τότε να δηλώσουν αναρμόδια, παραπέμποντας 

όλη την ευθύνη αποκλειστικά στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, αλλά και να δώσουν (εκ 

μέρους του Υπουργού Μετανάστευσης και Ασύλου) παντελώς έωλες ερμηνείες για τις 

διαφορές στους αριθμούς των σιτιζόμενων, που δεν βασίζονταν σε επίσημα 

καταγεγραμμένα στοιχεία, αλλά σε αυθαίρετες εκτιμήσεις περί «παράτυπων αναχωρήσεων 

αιτούντων άσυλο από το νησί». Τα υπενθυμίζουμε όλα αυτά, για να καταδείξουμε την 

αυξημένη ανάγκη διαφάνειας που απαιτείται σε τέτοιους διαγωνισμούς, εφόσον 

διακυβεύονται αφενός υψηλά χρηματικά ποσά και αφετέρου η διατροφική ασφάλεια των 

σιτιζόμενων. 

 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πώς πιστοποιήθηκε η καταλληλότητα του Αναδόχου για την ανάληψη της 

παροχής υπηρεσιών σίτισης στο ΚΥΤ του Καρά Τεπέ; 

2. Πώς ελέγχει το Υπουργείο αν ο Ανάδοχος ανταποκρίνεται στις ποσοτικές και 

ποιοτικές προδιαγραφές που θέτει η σύμβαση για την ποιότητα των 

παρεχόμενων γευμάτων; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Μπουρνούς Ιωάννης 

 

Δρίτσας Θεόδωρος 




